
 

 

Ποια είναι τα επόμενα βήματα για τη σωτηρία της ΔΕΗ; Υπάρχει χρονοδιάγραμμα 
για την πιθανότητα μερικής ιδιωτικοποίησής της; 

 

Κ.Χατζηδάκης : Ο άμεσος κίνδυνος κατάρρευσης της ΔΕΗ αποφεύχθηκε. Ο ορκωτός 
ελεγκτής της επιχείρησης, η Ernst & Young, στην έκθεση που εξέδωσε στο τέλος 
Σεπτεμβρίου ήρε τις αμφιβολίες που είχε εκφράσει τον περασμένο Απρίλιο σχετικά 
με τη βιωσιμότητα της επιχείρησης. Ο λόγος ήταν τα μέτρα που πήραμε κατά τη 
διάρκεια του καλοκαιριού, τα οποία έδωσαν προοπτική στη ΔΕΗ. Βεβαίως, η 
κατάσταση της εταιρείας δεν έγινε παραδεισένια. Για αυτόν τον λόγο προωθούμε 
μια σειρά από διαρθρωτικά μέτρα. 

Το πρώτο είναι η σταδιακή απόσυρση λιγνιτικών μονάδων, με τελικό όριο, όπως 
είπε ο πρωθυπουργός, το 2028. Είναι ένα φιλόδοξο σχέδιο που συνδυάζει τις 
οικονομικές ανάγκες της ΔΕΗ -καθώς ο λιγνίτης γίνεται ασύμφορος- με την 
προστασία του περιβάλλοντος. Δεύτερον, καταθέσαμε ρύθμιση που καταργεί τις 
ΝΟΜΕ, το μέτρο του ΣΥΡΙΖΑ που ζημίωσε τη ΔΕΗ 600 εκατ. ευρώ προς όφελος των 
ιδιωτικών συμφερόντων. Τρίτον, θα την απελευθερώσουμε με σχετικό νόμο από τον 
ζουρλομανδύα του νόμου περί ΔΕΚΟ. Τέταρτον, προωθούμε τη μερική 
ιδιωτικοποίηση του ΔΕΔΔΗΕ, προκειμένου να ενισχυθεί ταμειακά η ΔΕΗ. 

Τέλος, την ενθαρρύνουμε να κάνει άνοιγμα στις ανανεώσιμες πηγές ενέργειας. Τα 
μέτρα αυτά είναι μέρος των συζητήσεων με τις Βρυξέλλες για την απελευθέρωση 
της αγοράς ενέργειας, για να εξυπηρετούνται καλύτερα επιχειρήσεις και 
νοικοκυριά. Το αποτέλεσμα των συζητήσεων θα γίνει γνωστό περί τα μέσα 
Νοεμβρίου. Η πιθανότητα ιδιωτικοποίησης της ΔΕΗ δεν μας απασχολεί αυτήν τη 
στιγμή, καθώς δεν υπάρχει κανείς ενδιαφερόμενος. Η ΔΕΗ ναι μεν έβγαλε με τις 
ενέργειές μας τη μύτη έξω από το νερό, εξακολουθεί όμως να έχει πολλά 
προβλήματα. Συνολικά, πιστεύω ότι το ξεκάθαρα ευρωπαϊκό σχέδιό μας για την 
ενέργεια δεν μπορεί παρά να αντιμετωπιστεί θετικά από τις Βρυξέλλες. 


